
 

Eigersund idrettsråd                    

Protokoll fra styremøte med idrettsrådet 
Møtenummer  4/2023 
Dato 25. oktober 2023 
Tid 15:30 
Sted: Svein Erling sitt kontor 
 

Navn Tilstede Forfall * 
Svein Erling Jensen (styreleder) x   
Cecilie Therese Tengesdal (nestleder) x   
Wenche Nodland  x  
Terje Rasmussen x   
Rune Andersen x   
Karen Kvalheim x   
Mette Helene Wersland (vara) x   
Gunn S Friestad (vara)  x  
Kristin Fardal Hovland (sekretær) x   
*Ikke tilstede i sak 
Gjester:  

Anja Hovland, ordfører 
Iselin Grøsfjeld Skogen, leder levekårsutvalget 
Jan Magne Jensen, leder Padleklubben 
 
Saker 
Sak 20/23 – Fordeling LAM-midler 
Sak 21/23 – Planlegge nyttårsmøte 
Sak 22/23 – Idrettsprisen, forslag 
Sak 23/23 – Besøk av ny ordfører 
Sak 24/23 – Besøk av leder i Egersund padleklubb 
Sak 25/23 – Eventuelt 
 
 
 
SAKER 
 
Sak 20/23 Fordeling LAM-midler 
Gjennomgang av den foreslåtte fordelingen av midlene som i år er på til sammen kr. 1 305 347,-. 
Vedtatte kriterier, samt føringer og bestemmelser fra KUD og NIF er fulgt. 
Vedtak: Framlagt forslag til fordeling vedtatt. Enstemmig. 



 
 
Sak 21/23 – Planlegging nyttårsmøte  
Utsettes til neste møte. 

Sak 22/23 – Idrettsprisen, forslag 
Det er kommet inn en del nominasjoner på gode kandidater. Tildelingen skjer på årsmøtet i 
mars/april så nominasjonen kan være åpen en god stund ennå. Det blir derfor ikke fortatt en 
bestemmelse ennå. 
 
Sak 23/23 – Besøk av ny ordfører og leder for levekårsutvalget 
 
Svein Erling tar en gjennomgang av aktuelle saker som opptar idrettsrådet: 

• Tennislinje ved Dalane videregående skole 
Ønskelig at ordføreren tar initiativ til et møte med racketforbundet og DVGS/Rogaland 
fylkeskommune. Ordfører stiller seg positiv til dette, men har forståelse for skolen sin skepsis 
som handler om at elevtallet går ned, og opprettelse av en ny idrettsklasse kan gå på bekostning 
av klasser for studiespesialisering og da resultere i færre programfag. 
• Nytt ridesenter. Svein Erling har dialog med grunneier på Veshovda om mulighet for et nytt 

ridesenter her.  
• Ishall – dette er en «drøm» som idrettsrådet har hatt i lang tid. 
• Kunstgress Husabø. En nødvendighet som vil melde seg uansett. 
• Skatepark. 

 
Det ble tatt en muntlig gjennomgang av økonomiske tilskuddsordninger for idretten. Ordfører lurer 
på om de ulike ordningene treffer der de skal og «virker». Oversikten sendes til ordfører pr mail, og 
publiseres på hjemmesider etter vedtatt budsjett. 
Medlemsstatistikk for 2022 er rett rundt hjørnet. Dete sendes ut når tallene er klare (kommer fra 
Rogaland idrettskrets). 
 
 
Sak 24/23 – Besøk av leder i Egersund padleklubb 
 
Jan Magne Jensen, leder i Egersund padleklubb hadde lyst til å hilse på idrettsrådet og fortelle om 
klubben. De har utfordringer med et lite lokale, og ønsker å bygge ut. Dagens lokale har en veldig fin 
beliggenhet på Tengs, så det beste er å få bli der men utvide eksisterende bygg. Utenom dette så 
stiller padleklubben seg åpen for alle mulige samarbeider og arrangementer med kommunen eller 
andre klubber, det er bare å ta kontakt. 
Idrettsrådet tar med seg ønsket om utbygging til nært forestående møte med politisk og 
administrativ ledelse. 
 
Sak 25/23 – Eventuelt 

• Innspill fra Mette: Veldig beklagelig at det ble foretatt vaktskifte/at ansatte mått gå under 
Superlekene, noe som førte til at enkelte deltagere mått gå før arrangementet var ferdig. Det 



var satt av godt med øremerkede midler til lønnskostnader, slik at personalet som skulle 
følge til Superlekene skulle hentes inn «på topp» og ikke tas av ressursene som trengs i 
boligene. Dette var tydelig formidlet ut fra Superlekene sin arbeidsgruppe, men et sted 
videre i formidlingen har det sviktet. Til neste år rettes ekstra fokus på dette. 

• Rune informerer om Lørenskog-cup der Kyokushin nettopp her deltatt, som den første 
kampsportgruppa i Norge med parautøvere! Kommentar fra Mette: Når HC-utøvere deltar på 
idrettsarrangementer så må de søke støtte gjennom frivilligsentralen. Eigersund kommune 
stiller ikke med personalressurser til å følge, noe som er utfordrende og veldig dumt. 
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